
KS Poljane
Novo jedro narodne zaičite - Ko so proučili potek delnih mobili-

zacij in zapolnjenost narodne zaSčite. vse skupaj v okviru obravnave
obrambnega načrta, so ugotovili, da morajo oblikovati novo jedro
enot narodne zaščite. Zaradi preselitev, bolezni in starosti je izpadlo
okrog dve tretjini članov. Poleg poveljstva enot narodne zaščite naj
bi pomagali napolniti to praznino terenski odbori SZDL ter osnovne
organizacjje zveze komunistov. Celoten obrambni načrt in njegova
posamezna določila pa bodo uskladili z organizacijami združenega
dela in sosednjirni krajevnimi skupnostmi.

• • *
t«iovbw':!ca - Na zemljišču športnega parka naj bi postavili

telovadnico. Še vedno pa se krešejo mnenja, katera inačica predla-
ganih lokacij bi bila najbolj primerna. Krajevna skupnost vztraja, da
naj bi gradili na tako imenovani lokaciji B ali A, nikakor pa ne na C.
Opozarjajo, da s postavitvijo telovadnice ne bi smeli zapraviti celot-
nega športnega parka, saj ga bodo potrebovali krajani in šolarji tudi
potem, ko naj bi imeli telovadnico. Sportni park je razen tega edina
površina, na kateri bi lahko postavili zasilna bivališča za krajane v
primeru naravnih in drugih nesreč. Zato naj po mnenju sveta kra-
jevne skupnosti ne bi odločala o lokaciji vsota denarja, potrebnega
za njeno izgradnjo, ampak dolgoročna namembnost celotnega
športnega parka.

• • •
Dvorane ne damo - Vse več interesentov bi želelo dobiti v statni

najem dvorano kulturnega centra Poljane. Poleg posameznikov, ki bi
radi uredili v njem disco, se zanjo zanima tudi plesni klub Kazina. Na
Poljanah so se odločili, da dvorane ne oddajo v najem, ker bi si s tem
zaprli ta pomembni prostor za potrebe krajanov, društev in organiza-
cij. Poudarjajo pa, da je dvorana na voljo vsem uporabnikom, ki bi
radi v njej občasno pripravili prireditve aii akcije, ki so prilagojene
osnovnim dejavnostim in potrebam krajevne skupnosti.

• • •
Proatorl za obrtno de|avnost - Številni prosilci bi želeli dobiti v

najem posamezne prostore (Ambrožev trg 3), ki bi bili primerni za
obrtno dejavnost. Tudi avto-moto društvo je prosilo za te prostore,
da bi v njih uredilo mehanično delavnico. V krajevni skupnosti bodo
ugotovili, kje so prostori primerni za storitveno obrt in jih bodo nato
v sodelovanju s pristojnimi organi občinske skupščine dodelili za
opravijanje manjkajoCih dejavnosti.

• * •

Nad iestdeset primerov - Komisija za stanovanjsko problema-
tiko je že enkrat ugotovila, da je na območju krajevne skupnosti nad
60 stanovalcev, ki živijo v stanovanjih šeste in sedme kategorije. Ker
pa so ti podatki že precej stari, bodo ponovno popisali vsa taka
kletna in podstrešna stanovanja ter se lotili reševanja teh problemov.
Računajo na sodelovanje stanovanjske skupnosti, organizacij zdru-
ženega dela in drugih, ki lahko pomagajo pospešeno preseliti stano-
valce v ugodnejše bivalne prostore.


